



Referat fra bestyrelsesmøde torsdag den 1. februar 2024.

Mødedeltager: Ellen Lundsgaard, Niels Frimann, Linda Hartsø og Lene Lyng Hansen.

Fravær: Karsten Mogensen, Stefan Sølberg og Michael Bosebjerg Jensen.

Lokalforum 4440
Mørkøv Hallen
Skamstrupvej 7,
4440 Mørkøv
morkov.lf@gmail.com

Formand:
Ellen Lundsgaard
Tlf. 20 73 99 38
E-mail:
Evlundsgaard@gmail.com

Næstformand:
Niels Frimann
Tlf. 22 14 98 34
E-mail:
Ln.frimann@gmail.com

Sekretær:
Lene Lyng Hansen
Tlf. 25 65 67 94
E-mail:
Leneniels@icloud.com

Kasserer:
Linda Hartsø
Tlf. 21 62 60 81
E-mail:
Linda@lh-revision.dk

Bestyrelsesmedlem:
Karsten Mogensen
Tlf. 42 22 07 42
E-mail:
Km@impactchurch.dk

Suppleant:
Stefan Sølberg
Tlf. 40 19 72 62
E-mail:
Stefansolberg@outlook.com

Suppleant:
Michael Bosebjerg Jensen
Tlf. 21 29 59 92
E-mail:
Michael@bosebjerg.com

www.4440morkov.dk
Og på facebook

Lokalforum vi samler 4440

1. Godkendelse af dagsorden og referat.

Begge dele godkendt.

2. Orientering fra formanden, EL.

El: Borgermødet i Stigs Bjergby var velbesøgt og et godt møde.

Varmeprojekt Stigs Bjergby: Det kræver uforpligtende underskrift fra 60% af alle husstande i byen – ikke helt i mål endnu.

Vild med vilje Stigs Bjergby: Ved at nå i mål med gadekær. Engen kræver flere undersøgelser.

Trafikgruppen: Byporte og skilte er leveret – starter opsætning den 5. februar.

E-sport: De er meget tilfredse med at have overtaget info-skærmene.

EL, Borgerforeningen og Kasper (hallen) har talt om at få sat et telt op til kræmmermarkedet, en mulighed for foreninger til at præsentere hvad de laver.
Boliger i Mørkøv: Gravearbejde går snart i gang på Gartnerlunden – opførelse af rækkehuse.

EL og Nikolaj (Knabstrup) har været hos Transportudvalget. Der var 7 min. til fremlæggelse og 7 min. til svar. Udvalget spørger efterfølgende Transportministeren, hvorfor de vestvendte ramper ikke er medtaget i første omgang. Viser sig at der ikke er en miljøundersøgelse på vestvendte ramper ved Knabstrup.

Stationen: Fået penge fra pulje til forbedring af overgang ved stationen.

3. Orientering fra kasserer LH.

Gennemgang af regnskab. Fået penge af kommunen, de er øremærket, der skal undersøges, hvad de må bruges til.

Budget blev fastlagt. LH tilretter og afleverer til Steen K. Eriksen.

4. Tilrettelæggelse af generalforsamling.

a. Tid og sted

Vil blive holdt den 28. eller 29. februar kl. 19.00 i foreningslokalet (Mørkøv Hallen) med efterfølgende Borgermøde.

EL spørger Poul E. Frandsen om han vil være dirigent.

b. Kandidater

Niels Frimann og Linda Hartsø er på valg, de genopstiller ikke. Stefan Sølberg udtræder af bestyrelsen.

Finde nye kandidater.

c. Borgermøde efterfølgende? Indhold – nye penge, hvad de skal bruges til??

Evt. danne en gruppe til at finde ud af hvad de nye penge skal bruges til.

Generelt emne: Hvad skal Lokalforum arbejde med i fremtiden.

5. Tilrettelæggelse af David Owe - aften

I samarbejde med Kildebjergskolen og Mørkøvhallen har Lokalforum arrangeret et foredrag med David Owe.

Et oplæg er sendt til David Owe's folk. Det er accepteret.

Foredrag tænkes den 12. marts kl. 19.00 i gymnastiksalen (Hallen)

Der skal reklameres på sociale medier, info-skærme og avis.

6. Drøftelse af fokusområder/Interessegrupper.

Se pkt. 2

7. Evt.